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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 23 MAART 2021 
__________________________ 

Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Anja Peeten, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Nadine Van Horebeek, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Hans Miseur, Kim Donders, 
Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Kwinten Van Dessel, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, Suzy 
Vanderheyden, Wim Verkammen, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Achille Claes, Annelies Vander Bracht, Kim Theys, raadsleden 

 

 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 23 februari 
2021. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Tijdens deze fase van de federale noodplanning met maatregelen ter preventie van de verspreiding 
van het coronavirus COVID-19 vergadert de gemeenteraad virtueel. Op basis van het 
burgemeesterbesluit van 2 november 2020, bekrachtigd door de eerstvolgende gemeenteraad van 
17 november 2020, vindt deze gemeenteraad om redenen van volksgezondheid plaats in hybride 
vorm. Pers en publiek werden uitgenodigd om de fysieke zitting in de raadzaal bij te wonen. Voor het 
overige worden voor deze zitting ook alle regels inzake de gebruikelijke openbaarheid toegepast 
(termijn van oproeping, inzage in dossiers, tegensprekelijk debat, openbaarheid,...).De gemeenteraad 
verloopt via een systeem van videoconference met de tool microsoft teams. Alle leden van 
gemeenteraad en de algemeen directeur, zijn voor de agendapunten waarop ze als 'aanwezig' zijn 
geregistreerd in de notulen, virtueel aanwezig, incl. geluid tijdens de mondelinge stemmingen. De 
leden die omwille van een belangenconflict bij een bepaald agendapunt niet mogen deelnemen aan 
de bespreking, noch aan de stemming over dit punt hebben hun microfoon uitgeschakeld bij de 
behandeling van deze punten en komen niet in beeld.  
De voorzitter opent de virtuele vergadering om 20u. Hij overloopt eerst kort met de raadsleden de 
afspraken uit de leidraad digitaal en virtueel vergaderen, die samen met de agenda aan alle 
raadsleden werd verspreid en die als bijlage aan deze vergadering blijft gekoppeld. 
 

Openbare zitting 
 
16-210323R 
01 GEMEENTEPERSONEEL - DIENSTVRIJSTELLING VACCINATIE - GOEDKEURING 
Tijdens de zitting richt de voorzitter zich bij de bespreking van de punten naar de afspraken inzake 
digitale voorbereiding van de agendapunten door de raadsleden, zoals opgenomen in de leidraad 
voor digitaal en virtueel vergaderen :  
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• een agendapunt dat in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer meeting.mobile door alle 
raadsleden met een 'ja, in orde' is aangevinkt, wordt niet meer besproken tijdens de zitting. Er 
wordt voor dit punt meteen overgegaan tot de stemming. 

• Indien een raadslid bij de digitale voorbereiding in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer 
heeft aangegeven, dat hij/zij dit agendapunt wil bespreken of hierbij toelichting wenst? Dan 
geeft de voorzitter het betrokken raadslid bij de behandeling van dit agendapunt eerst het 
woord. 

 
De voorzitter geeft het woord aan raadslid Hans Miseur (Holsbeek beweegt). Het raadslid heeft 2 
vragen bij dit agendapunt : 
• is het de werkgever toegelaten om een beperking in tijdsduur te zetten op het klein verlet dat de 

medewerker wordt toegekend? Volgens zijn informatie zou de wet dit niet toelaten. 
• Een administratief medewerker die zich niet in Rotselaar kan laten vaccineren, mag van thuis uit 

werken die dag. Dit zou zo uitdrukkelijk in de motivering moeten opgenomen zijn in art. 1 van 
het besluit. 

Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) antwoordt : 
• thuiswerk moet niet uitdrukkelijk worden beslist met het oog op deze dienstvrijstelling. Dit 

thuiswerk is immers reeds de volledige coronaperiode (sinds maart 2020) geregeld bij besluit van 
de algemeen directeur. Deze richtlijnen bepalen dat wie dit kan, bij voorkeur thuis werkt. Met 
een afspraak inzake dienstpermanentie.  

• De wet waarnaar raadslid Miseur verwijst is nog in voorbereiding en geldt enkel voor 
contractuelen. Voor statutaire medewerkers is er geen regeling voorzien. Als men de 
medewerkers gelijk wil behandelen, dan moet er dus nu een besluit worden genomen.  
◦ De praktijk leert ons inmiddels dat 1,5 uur dienstvrijstelling per vaccinatiebeurt voor de 

overgrote meerderheid van onze medewerkers volstaat.  
▪ Ca. 90% van onze medewerkers kan terecht in het vaccinatiecentrum Rotselaar en daar 

volstaat 1,5 uur zelfs ruim.  
▪ De medewerkers die naar een ander vaccinatiecentrum moeten, kunnen meestal die dag 

van thuis uit werken.  
▪ Vaak zal het vaccinatiemoment ook vallen  

• ofwel buiten de werkuren (en dan is er geen dienstvrijstelling nodig)  
• ofwel op een ogenblik aansluitend bij de werkuren, zodat men rechtstreeks van thuis 

naar het VC kan of na de vaccinatie meteen naar huis kan. Die verplaatsingstijd valt 
dan ook buiten de dienstvrijstelling.  

▪ Een werknemer die een uitnodiging ontvangt midden in de werkdag, kan overwegen om 
deze afspraak te verplaatsen. Het is niet efficiënt om eerst meer dan een half uur te 
rijden naar het werk, om vervolgens terug meer dan een half uur naar het VC te rijden en 
dan terug naar het werk. 

◦ Indien uitzonderlijk toch een medewerker, vb. omwille van een wachtrij in het VC, veel langer 
over een vaccinatiebeurt zou doen? Dan kan hier zeker uit billijkheidsoverwegingen nog een 
individuele regeling voor getroffen worden. 

 
 
FIN15-210323R 
02 ABB - GOEDKEURING JAARREKENING 2019 KERKFABRIEKEN - KENNISNEMING 
 
 
ROM18-210323R 
03 AANKOOP GRONDEN - RUP ZONEVREEMDE RECREATIE HOLSBEEK - SITE BRUUL - GOEDKEURING 

(3E DEEL) 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan raadslid Jo Vanmechelen (N-VA). 
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Raadslid Vanmechelen wenst het bestuur proficiat met de aankoop van het laatste deel van de 
gronden voor het RUP recreatie Bruul. Hij geeft aan dat de plannen van KDN United wat meer vorm 
krijgen voor het bouwen van de kantine met eigen middelen. Indien de voetbalclub alleen eigenaar 
wordt van de opstal, lopen we dan niet het risico dat deze kantine een clubhuis wordt van één 
voetbalclub? Dat andere sportverenigingen (vb. tennis) in deze sportinfrastructuur m.a.w. niet meer 
terecht zullen kunnen? 
Schepen van sport, Bram Van Baelen (CD&V) bevestigt dat KDN United inderdaad plant om die 
kantine te bouwen op de recreatiegrond van de gemeente. Dat is reeds van bij het prille begin van 
het project zo afgesproken en dat blijft ook zo. De jarenlange procedure voor het RUP is er precies in 
onze gemeente gekomen om de zonevreemde voetbalclubs zekerheid te bieden in hun bestaan door 
hen een geschikte locatie aan te bieden. De site is wat ze is : een voetbalsite. KDN is eigenaar van de 
opstal (kantine) en draagt hiervan de lasten. De club gebruikt de kantine en we kunnen de club niet 
verplichten om de infrastructuur voor andere verenigingen in te richten of om deze open te stellen 
voor anderen. Op dit ogenblik is de vraag van raadslid Vanmechelen ook zuiver hypothetisch. Mocht 
er zich een probleem stellen met andere verenigingen dan zullen we dat probleem oplossen als het 
zich stelt. 
 
 
ROM18-210323R 
04 APPELWEG-HOOGHUIS (VERKAVELING 202016) - GOEDKEURING TRACÉ EN GRONDAFSTAND 
 
 
ROM18-210323R 
05 APPELWEG (VERKAVELING 202015) - GOEDKEURING TRACÉ EN GRONDAFSTAND 
 
 
ROM18-210323R 
06 DORP 13 - AANPASSING ROOILIJN- EN INNEMINGSPLAN - INNAME 46 
 
 
ROM31-210323R 
07 INTERPROVINCIAAL KENNISCENTRUM VOOR MILIEU (IPKC) - GOEDKEURING OVEREENKOMST 
 
 
OWG21-210323R 
08 OVERHEIDSOPDRACHT - HULSBERGWEG - AANLEG RIOLERING EN WEGENIS - GOEDKEURING 

LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
 
 
OWG21-210323R 
09 OVERHEIDSOPDRACHT - AANKOOP SCHOOLBUS - GOEDKEURING AANGEPASTE 

LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
Raadslid Hans Miseur merkt op dat hij het vorige lastenboek zeer goed vond omdat het een hogere 
percentuele puntentoekenning had voor het gunningscriterium voor milieu en duurzaamheid. Nu is 
er procentueel minder belang gehecht aan dit gunningscriterium. 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens (CD&V), ontkent dat er in dit bestek minder belang zou 
gehecht worden aan milieu en duurzaamheid. Wel is bij de vorige ronde gebleken dat alle 
leveranciers de best beschikbare dieseltechnologie aanbieden (euro 6-motor) en dat ze op dit 
duurzaamheidscriterium dus allemaal even hoog scoren. Bij de eindbeoordeling in de gunning maakt 
het dan niet uit hoeveel percent van de punten je hieraan koppelt. Ze scoren hierop allemaal het 
maximum. De schepen kan er mee leven dat de hogere duurzaamheidspercentages van de 
oorspronkelijke offerte zouden behouden blijven, maar je kan er niet op differentiëren. 
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Raadslid Jo Vanmechelen vindt het jammer dat de gemeente in het kader van het goedgekeurde 
klimaatactieplan niet het goede voorbeeld stelt door te kiezen voor een hybride bus of voor een 
elektrische motor. Het prijsverschil tussen klassieke diesels en hybride of elektrische motoren bij 
bussen werd aangehaald om niet in te stappen in deze nieuwe technologie. Maar er worden wel 
meer en meer milieuvriendelijke bussen aangekocht, o.a. door De Lijn en TEC. Daar is de 
aankoopprijs van een nieuwe hybride bus ongeveer 350.000 euro, een volledige elektrische 600.000 
euro (in grote aantallen en zonder dat het raadslid de specificaties heeft vergeleken). De aankoop 
van een hybride of van een elektrische schoolbus was een sterk signaal geweest naar de burgers in 
het kader van het KAP 2030. 
Schepen Rudy Janssens antwoordt dat een elektrisch voertuig het dubbele kost van een diesel. De 
Lijn kan nu ook minder nieuwe bussen aankopen omdat men moet werken met een gesloten budget. 
De gemeente koopt slechts één schoolbus aan en beschikt hiervoor slechts over een beperkt budget. 
De 2 oude (en meer vervuilende) bussen gaan nu wel uit dienst. 
 
 
ROM31-210323R 
10 OPRICHTING DIERENWELZIJNSRAAD 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns om het voorstel van besluit 
namens de N-VA-fractie kort toe te lichten. 
Schepen van milieu (incl. dierenwelzijn) Anja Peeten (Groen) antwoordt namens de 
bestuursmeerderheid op het voorstel : 
• de gemeente heeft het label diervriendelijke gemeente behaald en is daar trots op. Dierenwelzijn 

is een belangrijk thema voor het bestuur. Het thema wordt nu ook al behandeld door de 
milieuadviesraad. Dat staat ook zo uitdrukkelijk opgenomen in de statuten van de MAR. De 
schepen had gisterenavond (ma. 22 maart) nog een overleg met de leden van de MAR. Deze 
willen het thema dierenwelzijn graag behouden als thema binnen deze adviesraad. Het is net 
interessant om binnen een team met een bredere milieudeskundigheid (Natuurpunt, jagers, 
landbouwers) te zoeken naar cross-overideeën voor specifiek het dierenwelzijn.  

• Voor concrete, gerichte acties, bv. zwerfkatten, kan het bestuur zich vinden in een werkgroep 
met vrijwilligers en professionelen inzake dierenwelzijn (politie, dierenartsen, asielhouders). Dit 
vanuit de milieuadviesraad participatief opnemen en in overleg gaan met de betrokken partijen 
specifiek rond zo'n dierenwelzijnthema, kan wel. 

Raadslid Wyns vraagt wanneer de milieuadviesraad nog een laatste keer werd samengeroepen? Uit 
de verslagen op de website blijkt dit op 10 januari 2019 te zijn geweest? In dit verslag van de MAR 
staat o.a. te lezen dat men de statuten wil vernieuwen en dat men een naamswijziging zou willen 
doorvoeren? Wordt hier nog aan gewerkt? En kan dierenwelzijn dan ook mee in die naam worden 
opgenomen? Het raadslid stelt de schepen voor om op de volgende gemeenteraad, eind april, met 
een dergelijke statutenwijziging en een nieuwe naam naar de gemeenteraad te komen. Sabine Wyns 
gaat er ook van uit dat er aansluitend nog een oproep komt naar kandidaten voor de nieuw 
ingestelde adviesraad. 
Schepen Anja Peeten antwoordt dat de eerstvolgende MAR samen komt op 8 april. In deze zitting 
kan de statutenwijziging worden besproken, al is deze niet specifiek nodig om dierenwelzijn als 
thema mee op te nemen (dit staat er nu ook al in). De statutenwijziging kan dan op de gemeenteraad 
in april ter bekrachtiging worden voorgelegd. Qua naamswijziging denken de leden van de MAR er nu 
over om hierin zeker de aspecten milieu, natuur en klimaat naar voor te laten komen. Waarbij men 
natuur dan ziet als fauna (incl. dierenwelzijn) en flora. 
Raadslid Sabine Wyns stelt dan voor om ter zitting het voorliggende voorstel van besluit van de N-VA-
fractie te amenderen in deze zin. 
Voorzitter Ann Spaepen geeft aan dat het niet de bedoeling kan zijn om het besluit (incl. de 
motivering die er toe leidt) ter (virtuele) zitting en op basis van een louter mondelinge formulering 
van een amendement te herschrijven en om hier dan vervolgens ook onmiddellijk over te laten 
stemmen. Het amendement, zoals het afzonderlijk moet worden gestemd vooraleer over te gaan tot 
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de goedkeuring van het besluit, moet evenzeer zeer duidelijk voor alle raadsleden worden 
geformuleerd, zodat iedereen weet wat hij/zij precies goedkeurt. Een dergelijke zorgvuldige, 
fundamentele herformulering is nu tijdens de virtuele zitting niet mogelijk.  
De voorzitter vraagt vervolgens de stemming over het voorstel van besluit zoals het werd ingediend 
door de N-VA-fractie. 
 
 
De voorzitter van de gemeenteraad opent het vragenkwartier. 
De 4 vragen voor het vragenkwartier werden conform de leidraad voor digitaal en virtueel 
vergaderen door de raadsleden bezorgd aan de algemeen directeur tegen uiterlijk vanmiddag om 
12u. De algemeen directeur heeft deze vragen, in volgorde van binnenkomen, vervolgens in één 
document aan de raadsleden verspreid via e-mail. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns  : Is de gemeente van plan om concrete actie(s) op te zetten om de 
lokale economie te ondersteunen? Volgens de VVSG besliste bijna de helft van de steden en 
gemeenten (juli 2020) de inwoners aankoopbonnen te geven, die ze bij de lokale handelaar of horeca 
kunnen gebruiken. 1 op 4 doet dit niet. De anderen hebben nog niet beslist. Volgens een recente 
bevraging van Radio 2 samen met universiteit Gent werd in 60% van de gemeenten een coronabon 
uitgedeeld, 79 % lanceerde een campagne om de lokale handel te steunen. Unizo heeft veel positieve 
reacties gehoord, coronabonnen worden massaal uitgegeven bij handelaars, ze zorgen voor extra 
koopkracht bij de mensen. Deze bonnen kunnen enkel uitgegeven worden bij plaatselijke handelaars, 
een rechtstreekse steun dus voor hen. Raadslid Wyns vond het opmerkelijk om op de website van 
Radio 2 het antwoord van de burgemeester te lezen op de vraag: "is er extra steun gegeven aan 
lokale ondernemingen?" Antwoord: bonnen aan medewerkers om te spenderen bij lokale 
ondernemers en of horeca. Voor de werkgelegenheid en leefbaarheid van een gemeente zijn lokale 
winkels en lokale horeca van wezenlijk belang.  Het is daarom logisch dat gemeenten handelaars in 
deze coronacrisis ondersteunen. Raadslid Wyns wil hier namens N-VA Holsbeek het voorstel van 
bijna een jaar geleden herhalen: een horecabon voor alle inwoners die ze kunnen spenderen bij alle 
horecazaken zodra ze weer open zijn. Een zwaar getroffen sector die alle steun kan gebruiken. 
Anne Van Goidsenhoven (Open Vld - schepen van o.a. KMO) antwoordt. Het lokaal bestuur Holsbeek 
heeft sedert het begin van de coronacrisis in maart 2020 tot nu talrijke initiatieven genomen, en nog 
steeds, om de lokale handelaars te ondersteunen. De schepen somt vervolgens de belangrijkste 
initiatieven op :  
• de actie Cheers for the Heroes. 
• Een vernieuwde bedrijvengids, waarbij bedrijven zelf hun gegevens actueel kunnen houden. 
• Op de gemeentelijke website werden de take away zaken in de kijker gezet, evenals op de 

facebookpagina KMO. 
• Het bestuur is partner in het Europees project met de Stad Leuven: "Holsbeek Levert". 
• In de zomer 2020 was er de toestemming tot (gratis) terrasuitbreiding op het openbaar domein 

aan de horecazaken. 
• Het bestuur bood een uitstel van betaling voor de maandelijkse vergoedingen aan aan de 

concessiehouders Buurthuis en De Schuur. 
• In tegenstelling tot de meeste andere gemeenten en steden, heft dit bestuur geen belastingen 

op ondernemingen (geen belastingen op terrassen, drukwerken,…). 
• In samenwerking met UNIZO werd de flyer "Koop Lokaal" verdeeld. Met succes! Holsbeekse 

ondernemingen die voorheen niet gekend waren bij de consument, zijn dit nu wel. 
• In de Hi (Holsbeeks informatieblad) wordt de voorbije 3 edities systematisch een podium 

geboden aan 3 lokale handelaars. Deze ondernemingen krijgen zo lokaal meer zichtbaarheid. 
• Momenteel overlegt de schepen met de horeca om na te gaan hoe we kunnen ondersteunen 

zodra de sector terug de deuren mag openen – één van de volgende weken komt er dan ook een 
voorstel. 
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• Vervolgens somt de schepen een reeks van (indirecte) financiële steunen op onder de vorm van 
aankoopbonnen die het bestuur het voorbije jaar heeft uitgegeven en die uitsluitend te besteden 
zijn bij lokale handelaars : 
◦ de gekende cadeaubonnen 

▪ geboortebon van 40 euro voor jonge ouders 
▪ bonnen van 75 euro voor gouden, diamanten...jubilea 
▪ medewerkers van het bestuur bij 20 en 30 jaar in dienst : 70 euro 
▪ bonnen voor medewerkers bij pensionering : 120 euro 

◦ extra in tijdens de coronacrisis 
▪ voedselbonnen : 230 bonnen van 10 euro 
▪ consumptiebonnen : 600 aankoopbonnen van 20 euro 
▪ koffiekoekbonnen voor de senioren : 2,5 euro (dit omdat het jaarlijks informatiemoment 

van het OCMW en het seniorenfeest niet konden plaatsvinden in oktober 2020) 
▪ bon voor alle gemeente- en OCMW-personeelsleden : 40 euro.  

Raadslid Sabine Wyns vindt het fijn dat het bestuur tijdens de coronacrisis gezorgd heeft voor 
visibiliteit en reclame voor de lokale handelaars en horeca. Ze geeft aan dat de opgesomde 
aankoopbonnen die het bestuur uitgeeft zeker goede initiatieven zijn, maar de financiële uitgaven 
voor de voedsel- en consumptiebonnen zitten wel bij de federale overheid. Waarom geeft het 
bestuur zelf vanuit het eigen budget geen horecabonnen aan de inwoners, zoals sommige 
gemeenten wel doen? 
Schepen Anne Van Goidsenhoven antwoordt dat de talrijke en zeer diverse steunacties, zoals 
hierboven opgesomd, toch voldoende aantonen dat dit bestuur de lokale handelaars niet loslaat in 
deze voor vele ondernemers moeilijke periode. Voor een extra horecabon, die aan de inwoners zou 
worden bedeeld, stonden de café-uitbaters bij een vorige aftoetsingsronde ook niet meteen te 
springen. 
Raadslid Sabine Wyns kan zich dat moeilijk inbeelden, dat café-uitbaters dit initiatief niet zouden 
toejuichen. 
Raadslid Hans Miseur merkt op dat de 'nieuwe' bedrijvengids weliswaar actueler is wat de lijst met 
ondernemingen en hun gegevens betreft. Maar het zoeken wordt een stuk moeilijker : je kan immers 
niet zoeken op de activiteit zelf. Dat was vroeger wel het geval. 
Schepen Van Goidsenhoven beaamt. Dat men kan zoeken op het ambacht zelf, kan een meerwaarde 
zijn. 
 
Vraag van Sabine Wyns : vaccinatiecentrum Rotselaar 

1) Wordt er een reservelijst (wachtlijst) opgemaakt voor vaccinaties wanneer personen niet 
komen opdagen? Op welke manier? Is dit een bevoegdheid van de gemeente? Worden 
personen willekeurig opgebeld?  

2) Wordt er een update van de lokale vaccinatiecijfers opgemaakt en op de website van 
gemeente/VC gezet? 

Burgemeester Hans Eyssen antwoordt : 
1) Wat de lijsten betreft :  
• de richtlijnen van Vlaanderen rond het invullen van open slots zijn de voorbije weken meermaals 

gewijzigd. Volgens de laatste instructies, moeten de slots van personen die niet komen opdagen 
op de vaccinatieafspraak, bij voorrang ingevuld worden door mensen die behoren tot de reeds 
opgeroepen doelgroep (momenteel zorgverleners en 65+). 

• Momenteel zijn de open plaatsen hiermee opgevuld. Ook omdat er is vastgesteld dat van de 
reeds opgeroepen leeftijdscategorie een aantal mensen ten onrechte niet werd aangeschreven. 
Dit doet zich ook voor in de andere zones. Het is kennelijk een fout in de software van de firma 
die Vlaanderen hiervoor aangesteld heeft.  

• Het vaccinatiecentrum in Rotselaar tracht nu prioritair deze mensen te bereiken en uit te 
nodigen voor vaccinatie. Alle 80+ (uitgenodigd of ten onrechte niet uitgenodigd) die hun 
reservatie niet tijdig hadden bevestigd, zijn op basis van de lijsten die de gemeente heeft 



 

Zittingsverslag gemeenteraad  7 / 9 

aangeleverd opgebeld vanuit het call center. Het is trouwens op basis van de lijsten van de 
gemeenten dat de fout in de Docclesoftware is ontdekt. Deze belactie heeft een zeer goed 
resultaat. Ons vaccinatiecentrum kent een zeer hoge opkomst binnen deze leeftijdsgroep. 

• Slechts op de momenten dat er geen zorgverleners of 65+ beschikbaar zijn, en er nog 
bijkomende mensen nodig zijn die zich snel naar het vaccinatiecentrum kunnen begeven : 
◦ vaccineert men eerst de medewerkers van het VC (dit is uiteraard ook in het belang van de 

bezoekers) 
◦ doet het VC een beroep op de reservelijsten opgesteld door de populatiemanager. 

• Het vaccinatiecentrum werkt zo volledig conform de meest recente richtlijnen van Vlaanderen. 
De populatiemanager bepaalt de volgorde volgens de op dat ogenblik geldende richtlijnen van 
Vlaanderen.  

• Op basis van deze reservelijsten zijn inmiddels al politiepersoneel, kleuteronderwijzeressen en 
ander onderwijzend personeel, medewerkers buitenschoolse kinderopvang en huishoudhulpen 
van het OCMW lastminute opgeroepen. Ook de andere medewerkers van gemeente en OCMW 
(die binnen de vaccinatiezone Rotselaar wonen) en mandatarissen hebben de kans gekregen om 
zich in te schrijven - maar van deze groep heeft de burgemeester geen weet of er al mensen 
effectief voor vaccinatie werden gecontacteerd. Hij vraagt hier ook niet naar. Het is de 
populatiemanager van de eerstelijnszone die dit managet. 

• De lijsten die de 3 betrokken besturen op aandringen van de populatiemanager hebben 
aangeleverd, dateren al van voor het moment dat Vlaanderen hierover enige richtlijn gegeven 
had. Het vaccinatiecentrum en de besturen zagen het probleem van de open slots bij het 
zorgpersoneel en men heeft niet op Vlaanderen gewacht om dit aan te pakken. De besturen 
nemen hierin zelf in overleg de verantwoordelijkheid op. De eerste prioriteit van een goed 
beheerd VC is immers dat er geen enkel vaccin verloren gaat. Dat zoveel mogelijk inwoners, zo 
snel mogelijk gevaccineerd worden. En dat lukt ook. In het VC Rotselaar is élk beschikbaar vaccin 
benut. En dat kan men lang niet overal zeggen. Dat zie je aan de cijfers. 

• Inmiddels stelt men in het VC Rotselaar vast dat men in de hogere leeftijdsgroepen die nu aan 
vaccinatie toe zijn een zeer hoge vaccinatiegraad haalt. Per vaccinatiedag gaat het nog slechts 
om 3 à 4 dossissen die op basis van de reservelijst kunnen worden toegediend. 

2) Van de lokale vaccinatiecijfers wordt er dagelijks een update gemaakt. Deze cijfers zijn voor 
iedereen die dit wil, raadpleegbaar op vaccinatieteller.be. 
 
Vraag van Sabine Wyns  - Hoe verloopt het detecteren en vervoeren van inwoners die zich moeilijk 
zelf naar het VC kunnen verplaatsen?  
Schepen van welzijn, Anne Van Goidsenhoven (ook de gemeentelijk vertegenwoordiger in de 
eerstelijnszone Leuven Noord), antwoordt. In alle Holsbeekse brievenbussen is een folder gevallen 
met een toelichting bij de vaccinatiecampagne specifiek voor het VC Rotselaar. Hierin vinden de 
inwoners ook een toelichting over hoe ze in het vaccinatiecentrum geraken, met de 
telefoonnummers van het callcentrum, en specifiek voor de verplaatsing, van vzw Mobiel. Deze info 
staat ook in het gemeentelijk informatieblad Hi. Het nummer van het callcenter staat ook vermeld op 
de website www.holsbeek.be. De detectie gebeurt : 
• op aangeven van de inwoners zelf (dat kan niet anders). 
• Voor alle cliënten van de OCMW-thuiszorgdiensten geldt dat ze door onze medewerkers worden 

aangesproken over de vaccinatiemogelijkheid. Indien de medewerker merkt dat er mogelijk een 
probleem is qua vervoer naar het VC, dan wordt dit meegedeeld aan het celhoofd voor evt. 
verder gevolg. 

• Bijkomend, als extra service, belt het callcentrum van ons VC naar alle inwoners 80+ die 
uitgenodigd zijn en die niet spontaan hun afspraak bevestigden (voor de Holsbeekse inwoners 
beschikken we voor het overgrote deel over de telefoonnummers). Bij die gelegenheid wordt 
gecheckt of er een vervoerprobleem is en worden de mensen verder geholpen. 
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• Er is ook een oproep 'prikbuddy' geweest waarbij inwoners worden gemotiveerd om eens te 
informeren bij een oudere buur of die soms hulp kan gebruiken bij de prik. Vraag eens rond in je 
buurt, in je straat, om de hoek wie er hulp kan gebruiken en hoe je kan helpen.  

Het vervoer van inwoners die zich moeilijk zelf naar het VC kunnen verplaatsen gebeurt door : 
• vzw Mobiel (vooral voor rolstoelgebruikers) 
• de dienst medisch personenvervoer van het OCMW, met vrijwilligers (vb. voor mensen die wat 

moeilijker te been zijn) 
• het busje van het lokaal dienstencentrum. 
Voor inwoners die zich in het geheel niet naar het VC kunnen verplaatsen (bedlegerig, ernstig 
dement), zal de huisarts of een mobiel team thuis vaccineren. 
 
Vraag van raadslid Hans Miseur  : Vraag tot onderzoek aanpassing van het gemeentelijk 
toelagereglement van 23 oktober 2011. 
In België zijn meer dan 12.000 stomadragers. Dit aantal stijgt nog. UZ Leuven breidde in 2017 zijn 
stomateam uit omwille van deze constante groei. UZ Leuven geeft standaard aan alle nieuwe 
stomapatiënten ook een attest mee om bij hun gemeente tegemoetkoming te vragen voor 
vuilzakken. Het raadslid somt heel wat voorbeelden van gemeenten op die hier tussenkomst in 
geven. Hans Miseur stelt vast dat de gemeente Holsbeek wel een tegemoetkoming voorziet voor 
herbruikbare luiers. Maar voor onze ouderen en stomapatiënten is er geen enkele tussenkomst naar 
afvalretributie. Hij vraagt of het college het gemeentelijk reglement op de herbruikbare luiers kan 
herwerken. Een toelage in de vorm van vb. 2 pakken vuilzakken voorzien voor inwoners met 
incontinentie of een stoma op basis van het attest afgeleverd door de huisarts of UZ Leuven? De 
precieze voorwaarden van de tegemoetkoming kunnen dan op een volgende gemeenteraad ter 
stemming gebracht worden. 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt : 
• de tegemoetkoming voor herbruikbare luiers is een toelage voor het verminderen van afval, niet 

voor het feit dat men meer afval heeft. De toelagen beogen dus het tegenovergestelde en 
zouden om die reden geenszins thuishoren in één en hetzelfde reglement. 

• De tarieven voor restafval die Holsbeek hanteert, voorzien nu reeds een tegemoetkoming voor 
personen die meer restafval hebben, zoals de stomapatiënten of de inwoners die 
incontinentiemateriaal moeten weggooien.  
◦ Immers, de meeste gemeenten in onze regio werken o.b.v. een Diftarsysteem waarbij de 

inwoners betalen : 
▪ een vaste vergoeding per jaar 
▪ een vaste vergoeding per aanbieding van de afvalcontainer 
▪ een vergoeding per kilogram afval. 

◦ Een dergelijke Diftartariëfering (op gewicht) is  
▪ in het algemeen duurder voor alle inwoners 
▪ in het bijzonder veel duurder voor inwoners die relatief zwaar afval hebben, zoals luiers, 

zakken van stomapatiënten of dialysemateriaal. 
◦ Een systeem van afvalophaling met vuilniszakken met een vaste prijs, en waarbij er dus op 

volume (= per zak) en niet op gewicht (per kg) wordt getarifieerd, is  
▪ goedkoper voor het geheel van de inwoners 
▪ veel goedkoper voor patiënten met afval inzake incontinentie, stoma en nierdialyse. 

◦ De Holsbeekse manier van restafvalophaling is voor de beoogde doelgroep dus goedkoper 
dan in andere gemeenten en zonder dat men hiervoor formulieren of administratie moet in 
orde brengen. 

• Als men een tegemoetkoming voorziet voor een bepaalde categorie om medische redenen, volgt 
automatisch de vraag waarom die categorie wel en een andere niet? Krijgt een senior met een 
hoog pensioen wel een toelage en een jong gezin met een lager inkomen en een baby niet? Krijgt 
het woonzorgcentrum dan ook een tegemoetkoming voor zijn afval? En de onthaalouders en 
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kinderdagverblijven ook? Op de duur krijgt iedereen een tegemoetkoming en komt de factuur 
uiteindelijk toch bij de Holsbeekse belastingbetaler terecht. 

Raadslid Hans Miseur dankt de burgemeester voor deze toelichting. Hij is overtuigd door deze 
argumenten. 
Raadslid Sabine Wyns merkt op dat jonge ouders bewust voor een baby kiezen, terwijl dialyse- en 
stomapatiënten hier niet voor kiezen. 
Hans Eyssen geeft aan dat hij er zeker niet tegen is dat de gemeenschap tussenkomt in de kosten van 
kinderen. 
 
Vervolgens sluit de voorzitter de openbare zitting. Het publiek verlaat de zaal. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij  
• de notulen  
• het zittingsverslag 
uit de gemeenteraadszitting van 23 februari 2021. Beide documenten worden bijgevolg conform art. 
32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd beschouwd. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
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